
Protokół Nr 11/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

 w dniu 10 maja 2018 r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, Członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Janusz Kwiatek, p. Henryk 
Klimaszewski oraz Inspektor w Wydziale Finansowym – p. Joanna Galska, Sekretarz Powiatu –              
p. Elżbieta Bieniek, Kierownik Wydziału Komunikacji – p. Grzegorz Gromański, Z-ca Kierownika 
Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Sylwia Skwarska, Kierownik Wydziału 
Budownictwa i Ochrony Środowiska - p. Agnieszka Szczepkowska i Kierownik Wydziału Oświaty, 
Promocji Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – p. Jolanta Tymińska. 

Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Zarządu – p. Grzegorz Napiwodzki. 
 

Porządek obrad: 

I. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Wniosek o ustalenie odszkodowania za grunty przejęte na poszerzenie drogi powiatowej.  

II. Wydział Komunikacji: 

1. Wniosek o wyrażenie zgody na udzielenie zamówienia publicznego dla dostawcy 

dokumentów komunikacyjnych i oznaczeń. 

III. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Opinia w sprawie „Rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 604 na odcinku Robaczewo – 

Wielbark”. 

IV.  Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Wniosek o wyrażenie zgody na uzupełnienie etatu nauczycieli CKP w ZSZiO w Nidzicy. 

2. Wynagrodzenia nauczycieli za 4 miesiące. 

V. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Omówienie wyników kontroli w ZSRiO i ZOZ.  

VI.  Wydział Finansowy: 

1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wykazu jednostek organizacyjnych podległych Powiatowi Nidzickiemu, w których 

zostanie przeprowadzona kontrola zarządcza w 2018 roku, 

2) zmian w budżecie powiatu na rok 2018, 

3) przyjęcia i przekazania sprawozdania finansowego za rok 2017. 

Ad. I.  

p. Sylwia Skwarska omówiła wniosek o wypłatę odszkodowania za grunty przejęte pod drogę 
powiatową w Wiknie. W tej sprawie odbędą się negocjacje, które poprowadzi powołany do tego 
celu zespół. Sondaż cen rynkowych określa wartość gruntu ok. 46 zł/m2. Negocjacje zaplanowano 
na dzień 24 maja br. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 
p. Sylwia Skwarska opuściła salę obrad, a dołączył p. Grzegorz Gromański. 
 
Ad. II. 
p. Grzegorz Gromański poinformował, że z dniem 3 czerwca br. upływa termin 

obowiązywania umowy z Polską Wytwórnią Papierów Wartościowych na dostawę dokumentów 
komunikacyjnych i oznaczeń. Dla zapewnienia prawidłowego działania Wydziału Komunikacji 
niezbędny jest wybór dostawcy w postępowaniu o zamówienie publiczne. Przeliczając ilość 
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niezbędnych dokumentów, przy wzroście cen towarów i usług, wysokość środków pieniężnych na 
sfinansowanie trzyletniej umowy wyniesie 758.855,91 zł brutto. Zamówienia, zgodnie z art. 4 pkt 
5 c) ustawy Prawo zamówień publicznych , dokonuje się bez stosowania tej ustawy. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie wyraził zgodę na udzielenie przedstawionego wyżej 
zamówienia publicznego. 

 
p. Grzegorz Gromański opuścił salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska. 
 
Ad. III. 
p. Agnieszka Szczepkowska przedstawiła prośbę firmy Europrojekt Gdańsk S.A. o opinię do 

zadania inwestycyjnego „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 604 na odcinku Robaczewo-
Wielbark”.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że koncepcja była  uzgadniana z samorządami. Teraz 
jest gotowy projekt, uwzględniający ciąg pieszo-rowerowy na odcinku Muszaki – Jagarzewo.  

Zarząd bez uwag jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony wyżej 
projekt.  

 
p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 
 
Ad. IV.1. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła prośbę Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy o 

wyrażenie zgody na uzupełnienie etatu trzech nauczycieli CKP w Zespole Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących w Nidzicy. Nauczyciele będą uzupełniać etat na kursach dokształcania i 
doskonalenia zawodowego. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższej prośby. 

Ad. IV.2. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła wynagrodzenia nauczycieli za 3 miesiące 2018 r. Wysokość 

osiąganych wynagrodzeń przez poszczególne grupy awansu zawodowego nie powoduje obecnie 
konieczności wprowadzania żadnych zmian. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 
p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad, a dołączyła Dyrektor ZSRiO w Jagarzewie – p. Katarzyna 

Mazur.  
 
Ad. V.  
p. Elżbieta Bieniek przedstawiła wyniki kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 

Rady Powiatu w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie w dniu 6 kwietnia 
2018 r. pod kątem: struktury i organizacji szkoły, ilości klas, uczniów; stanu technicznego budynku 
internatu; zatrudnienia i umów cywilnoprawnych; wykorzystania nieruchomości rolniczych i 
sprzętu rolniczego; kursów i pozyskiwania środków z zewnątrz. Komisja nie miała zastrzeżeń do 
działalności jednostki. Wystosowała wnioski i uwagi.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki poprosił dyrektor Mazur, aby ustosunkowała się do 
wniosków i uwag Komisji Rewizyjnej. 

p. K. Mazur poinformowała, że w kwestii spełnienia warunków bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego i zainstalowania głównego wyłącznika prądu w budynku szkoły, jak również 

remontów w budynku internatu, widzi możliwość zrealizowania ich w ramach obecnie 

prowadzonych inwestycji. Pozostałe uwagi Komisji, dotyczące zużytego sprzętu rolniczego, czy 

niesprawnej przyczepy do nauki jazdy, są w trakcie realizacji. Przyczepa do ciągnika jest 

remontowana i niebawem zostanie poddana przeglądowi technicznemu.  Natomiast podnoszone 

przez Komisję Rewizyjną wymaganie wymiany sprzętu komputerowego, będącego na stanie  
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administracji szkoły, uzależnione jest od możliwości wygospodarowania środków finansowych na 

ten cel. Dyrektor szkoły ma tę potrzebę na uwadze i zostanie ona w miarę możliwości zrealizowana 

jeszcze w bieżącym roku. 

Ponadto p. Mazur poinformowała, że wymieniane jest c.o. i w związku z tym pozostaje sporo 
złomu z budynków. Do tego jest jeszcze stary, zużyty sprzęt rolniczy, na który nie będzie kupca. 
Proponowała dołożyć go do złomu z budynków i sprzedać.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki podkreślił, że trzeba go komisyjnie skasować. Skierował                   
p. Mazur do Wydziału Finansowego w Starostwie, aby zasięgnęła informacji, jak to powinno być 
wykonane. 

Więcej pytań do Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących nie było.  
 
p. K. Mazur opuściła salę obrad. 

 

p. Elżbieta Bieniek przedstawiła protokół z kontroli przeprowadzonej w Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Nidzicy w dniach 17.04 - 26.04.2018 r. przez Warmińsko-Mazurski Oddział  
Narodowego Funduszu Zdrowia w zakresie dostępności w okresie od 1.10.2017 do 31.12.2017 r.  
do świadczeń nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej udzielanych w warunkach ambulatoryjnych i 
w miejscu zamieszkania lub pobytu świadczeniobiorcy na obszarze zabezpieczenia do 50 tys. 
świadczeniobiorców, w zakresie podstawowym, w ramach realizacji umowy udzielania świadczeń 
opieki zdrowotnej w systemie podstawowego szpitalnego zabezpieczenia świadczeń opieki 
zdrowotnej. W protokole nie było żadnego zalecenia, tylko udzielono jednego wyjaśnienia, 
dlaczego świadczeń udzieliła pielęgniarka Izby Przyjęć. Wyjaśniono, że w tym czasie pielęgniarka 
Nocnej Świątecznej Opieki Zdrowotnej realizowała wizytę domową, więc porady udzieliła 
pielęgniarka Izby Przyjęć, aby pacjent nie musiał długo czekać.  

 
Zarząd przyjął powyższe informacje do wiadomości. 
 
Do posiedzenia dołączyła p. Joanna Galska. 
  
Ad. VI. 1. 1) 
p. J. Galska przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie wykazu jednostek 

organizacyjnych podległych Powiatowi Nidzickiemu, w których zostanie przeprowadzona kontrola 

zarządcza w 2018 roku. Kontrole zaplanowano w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących 

w Jagarzewie oraz w Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. Zakresy 

kontroli określone zostaną w kolejnych uchwałach. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 34/2018 w sprawie wykazu 

jednostek organizacyjnych podległych Powiatowi Nidzickiemu, w których zostanie 

przeprowadzona kontrola zarządcza w 2018 roku. Stanowi ona załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Ad. VI.1.2)  

p. Joanna Galska przedstawiła wnioski jednostek oraz decyzje Wojewody Warmińsko-
Mazurskiego: 
1) decyzję Wojewody Nr FK 76/2018 z dnia 19 kwietnia 2018 r. zwiększającą plan dotacji celowej 

o kwotę 49.800 zł dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej na sfinansowanie 
wyposażenia osobistego i ochronnego funkcjonariuszy oraz sprzętu informatyki i łączności w 
ramach Programu modernizacji Policji, Straży Granicznej, Państwowej Straży Pożarnej i Służby 
Ochrony Państwa w latach 2017-2020.  
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Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów w rozdziale 75295 § 2110, zgodnie z 
powyższą decyzją oraz zwiększenia planu wydatków w rozdziale 75295 wg 
następującego wyszczególnienia: § 4210 o kwotę 29.800 zł, § 4250 o kwotę 18.760 zł, § 
4270 o kwotę 1.240 zł, zgodnie z wnioskiem Komendy Powiatowej PSP; 

2) wniosek Komendy Powiatowej PSP  o przesunięcie kwoty 2.000 zł w ramach rozdziału 75411 
wg następującego wyszczególnienia: zmniejszenie planu wydatków w § 4210 o kwotę 1500 zł                
i § 4480 o kwotę 500 zł, a zwiększenie planu wydatków w § 4410 o kwotę 2.000 zł. Oszczędności 
jednostka chce przeznaczyć na delegacje dla funkcjonariuszy podnoszących kwalifikacje w 
szkołach pożarniczych. 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku; 

3) wniosek Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej o przesunięcie środków w ramach rozdziału 
80143 na kwotę 1.104 zł, a mianowicie zmniejszenie § 4240, a zwiększenie § 4300 na zakup 
dostępu do portalu PRAWNET. 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku; 

4) wniosek Starostwa Powiatowego o przesunięcie kwoty 667,04 zł w ramach rozdziału 75075, a 
mianowicie zmniejszenie § 4300, a zwiększenie § 4430. Jednostka oszczędności chce 
przeznaczyć na opłatę składki członkowskiej na rzecz Związku Powiatów Polskich. Wzrosła 
wysokość składki na jednego mieszkańca powiatu. 
Zarząd jednogłośnie przychylił się do wniosku; 

5) decyzję Wojewody Nr FK 70/2018 z dnia 17 kwietnia 2018 r. zwiększającą plan dotacji celowej 

w rozdziale 80115 § 2130 o kwotę 12.000 zł oraz rozdziale 80120 § 2130 o kwotę 24.000 zł na 

dofinansowanie zakupu nowości wydawniczych do bibliotek szkolnych i pedagogicznych.  

Zarząd dokonał zwiększenia planu dochodów zgodnie z powyższą decyzją. 

Jednocześnie dokonał zmian w planie wydatków w następujący sposób: zwiększenie w 

rozdziale w 80115 § 4240 o kwotę 15.000 zł i w rozdziale 80120 § 4240 o kwotę 30.000 zł, 

a zmniejszenie w rozdziale 80152 § 4010 o kwotę 9.000 zł, która stanowi wkład własny 

Powiatu w realizację programu - Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa. 

Ad. VI.1.3. 

p. Joanna Galska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia i 

przekazania sprawozdania finansowego za rok 2017. Podkreśliła, że zgodnie z art. 270 ust. 1 z 

dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych Zarząd Powiatu przekazuje to sprawozdanie 

Radzie Powiatu. Sprawozdanie finansowe Powiatu Nidzickiego za rok 2017 obejmuje: 

1) bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego; 

2) bilans jednostki budżetowej – łączny, wynikający z bilansów samorządowych jednostek 

budżetowych; 

3) rachunek zysków i strat – łączny, obejmujący dane wynikające z rachunku zysków i strat 

samorządowych jednostek budżetowych; 

4) zestawienie zmian w funduszu jednostki – łączne zestawienie, obejmujące dane wynikające 

z zestawienia zmian w funduszu samorządowych jednostek budżetowych. 

Podkreśliła, że suma bilansu na koniec 2017 r. wyniosła 181.821.964,03 zł. 

Zarząd bez uwag jednogłośnie podjął uchwałę Nr 36/2018  w sprawie przyjęcia i 

przekazania sprawozdania finansowego za rok 2017, stanowiącą załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto p. J. Galska poinformowała, że wpłynęła pozytywna opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie odnośnie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu za 

rok 2017. 
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Wobec wyczerpania porządku, przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:  

Inspektor  Przewodniczący Zarządu 
/ - / Małgorzata Jarka  / - / Grzegorz Napiwodzki 

Wiceprzewodniczący Zarządu  
/ - / Lech Brzozowski  
Członek Zarządu  
/ - / Robert Radzymiński  
Członek Zarządu  

               / - / Janusz Kwiatek 
Członek Zarządu  

               / - / Henryk Klimaszewski 
 

 

 

 

 


